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Maastricht, 29 maart 2024 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van de VVD inzake vergunningstraject Café Den Dolhaart. 

 
Geacht college, 

 
Sinds de behandeling van de ontwerpverklaring van geen bedenkingen (vvgb) voor de uitbreiding van 

Café Den Dolhaart in de raadsvergadering van 28 november jl. is de behandeling van de definitieve 

vvgb inmiddels al twee keer uitgesteld. Van februari naar april, en vervolgens nu naar de cyclus van 

mei. Van de initiatiefnemers begrijpen wij dat de informatievoorziening vanuit de gemeente summier 

is en ook de raad is sindsdien niet meer geïnformeerd over de voortgang in dit dossier noch over de 

reden(en) voor uitstel van besluitvorming in dit dossier. Dit leidt tot de volgende vragen van de VVD-

fractie. 

1. Wat is de status van dit dossier? 

2. Is de planning voor behandeling op 7 mei in domein en 28 mei in de raad definitief of 

verwacht u nog verder uitstel? 

3. Initiatiefnemers moesten er zelf achter komen dat de behandeling van de vvgb is uitgesteld. 

Bent u het met ons eens dat u de initiatiefnemers zelf proactief had moeten informeren 

hierover?  

4. Wat waren de redenen om behandeling van dit dossier tot twee keer toe uit te stellen? 

5. Van de initiatiefnemers begrijpen wij dat de termijn voor deze aanvraag inmiddels 

ruimschoots is overschreden, deze zou hebben gelegen in augustus 2023, klopt dat? 

Door dit oponthoud blijven de kosten oplopen terwijl initiatiefnemers niet kunnen starten met de 

verbouwing en exploitatie van het café.  

6. Bent u hiermee bekend en hoe kijkt u hiernaar? 

7. Bent u van plan de initiatiefnemers tegemoet te komen hierin? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom 

niet?  

8. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is dat er een oplossing wordt gezocht voor de 

Ponyclub Maastricht, maar dat dit niet het verdere vergunningstraject voor de 

initiatiefnemers mag vertragen? Zo nee, waarom niet? 

9. Wat gaat het college in de toekomst doen om ervoor te zorgen dat aanvragen voor een 

omgevingsvergunning tijdig worden afgewikkeld? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Jurgen van Heertum 
Raadslid Maastrichtse VVD 
 


